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PROTOKÓŁ NR LXVIII/2023 - projekt  

LXVIII Sesja w dniu 16 listopada 2023. 

Obrady rozpoczęto 16 listopada 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:45 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2.  Marcin Grobelny 

3.  Jeannette Krauze 

4.  Edyta Krysiewicz 

5.  Marta Lipka 

6.  Iwona Lorenc-Zimniak 

7.  Anna Menes 

8.  Grzegorz Michalski 

9.  Miłosz Nadol 

10.  Jacek Pawłowski 

11.  Joanna Płonka 

12.  Sylwester Przydrożny 

13.  Mieczysław Reszczyński 

14.  Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LXVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LXVIII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co oznacza, że Rada posiada 

kworum a podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o Sesji wraz z materiałami zostało 

przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, zapytał Radnych                   

o  zastrzeżenia w sprawie przekazania materiałów na LXVIII Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady LXVIII Sesji przebiegały według następującego porządku. 

1. Otwarcie obrad LXVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum 

3. Przyjęcie protokółów LXVI i LXVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie Gminy 

Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lipno, dla fragmentu północnej części obrębu Klonówiec, druk nr 534. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lipno, dla wybranych obszarów obrębu Gronówko, druk nr 535. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Wilkowice, ul. Leszczynowa, druk nr 536. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Wilkowice, ul. Kwiatów Polnych, druk nr 537. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2023 

rok, druk nr 538. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Lipno, druk nr 539. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 540. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

druk nr 541. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości, druk nr 542. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 543. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2023-2034, druk nr 544. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Lipno, druk 

nr 545. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, druk nr 546. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2024-2028, druk nr 547. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek 

w szkole i w domu w Gminie Lipno” na lata 2024-2028, druk nr 548.  

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie protokółów LXVI i LXVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekty protokółów dwóch ostatnich Sesji Rady 

Gminy Lipno, tj. Protokół nr LXVI i Protokół LXVII – Uroczystej Sesji - zostały sporządzone 

i przekazane Radnym oraz zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy Lipno, 

zapytał o uwagi  i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXVI Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marta Lipka, Anna Menes, Jacek Pawłowski 
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NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LXVI/2023 został przyjęty większością 

głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXVII Sesji 

Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LXVII/2023 został przyjęty większością 

głosów. 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych            

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 

 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                  

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

      Gminy Lipno, dla fragmentu północnej części obrębu Klonówiec, druk nr 534. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej części obrębu 

Klonówiec, druk nr 534, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa             

i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej 

części obrębu Klonówiec, druk nr 534. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 534, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej części obrębu 

Klonówiec, druk nr 534. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej części obrębu 

Klonówiec została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 534 oraz Uchwała nr LXVIII/514/2023/ 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno, dla wybranych obszarów obrębu Gronówko, druk nr 535. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla wybranych obszarów obrębu Gronówko, 

druk nr 535, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla wybranych obszarów 

obrębu Gronówko, druk nr 535. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 535, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla wybranych obszarów obrębu 

Gronówko, druk nr 535. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla wybranych obszarów obrębu Gronówko 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 535 oraz  Uchwała nr LXVIII/515/2023/ 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                    

w miejscowości Wilkowice, ul. Leszczynowa, druk nr 536. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Leszczynowa, druk nr 536,  poprosił    

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy do niniejszego projekt 

uchwały jaki kolejnego, który także dotyczy nadania nazwy ulicy, tj. projektu uchwały           

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice,           

ul. Kwiatów Polnych, druk nr 537 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekty uchwał: w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Leszczynowa, druk nr 536, oraz w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Kwiatów Polnych, druk 

nr 537 zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonego w druku nr 536 lub projektu uchwały przedłożonego w druku nr 537, głos 

zabrał Radny Marcin Grobelny, który zaproponował, by w przyszłości podczas 

podejmowania uchwał dotyczących nazw ulic, na rysunku graficznym, poza numerem działki, 

której nadaje się nazwę ulicy były także nazwy ulic przyległych, co znacznie ułatwi 

lokalizację w terenie.   

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Leszczynowa, druk nr 536. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Leszczynowa, została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 536 oraz Uchwała nr LXVIII/516/2023/ 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                    

w miejscowości Wilkowice, ul. Kwiatów Polnych, druk nr 537. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Kwiatów Polnych, druk nr 537, 

stwierdził, że opinia do projektu uchwały jest znana, żadnych zgłoszeń nie było.  Następnie 

poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Kwiatów Polnych, druk nr 537. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI  (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, ul. Kwiatów Polnych została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 537 oraz Uchwała nr LXVIII/517/2023/ 

 

 

 



6 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Lipno na 2023 rok, druk nr 538. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Lipno na 2023 rok, druk nr 538, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lipno na 2023 rok, druk nr 538. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 538, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę           

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lipno na 2023 rok, druk nr 538. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Lipno na 2023 rok została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 538 oraz Uchwała nr LXVIII/518/2023/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy 

Lipno, druk nr 539. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na 

terenie gminy Lipno, druk nr 539, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

położonym na terenie gminy Lipno, druk nr 539. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 539, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na 

terenie gminy Lipno, druk nr 539. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie 

gminy Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 539 oraz Uchwała nr LXVIII/519/2023/ 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości, druk nr 540. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 540, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 540.. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 540, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 540. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

 /w załączeniu druk nr 540 oraz Uchwała nr LXVIII/520/2023/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, druk nr 541. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, druk nr 541, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 541.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 541, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 541. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona Lorenc-

Zimniak, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak 

PRZECIW (2) Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Grzegorz Michalski 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 541 oraz  Uchwała nr LXVIII/521/2023/ 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości, druk nr 542. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zwolnień od podatku od nieruchomości, druk nr 542, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości,, druk nr 542.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 541, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę            

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, druk nr 542. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

PRZECIW (1) Joanna Płonka 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od 

podatku od nieruchomości została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 542 oraz Uchwała nr LXVIII/522/2023 / 

 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2023, druk       

nr 543. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 543, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2023, druk nr 543 zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 543. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2023 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 543 oraz Uchwała nr LXVIII/523/2023 / 

 

 

Ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2023-2034, druk nr 544. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 544, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 544, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 544. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 544 oraz  Uchwała nr LXVIII/524/2023 / 

 

 

ad  17/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Lipno, druk nr 545. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w spawie popatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Lipno, druk nr 545, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radny Marcin Grobelny, Przewodniczący Komisji Skarg , Wniosków i Petycji poinformował, 

że Komisja rozpatrując skargę na Wójta Gminy Lipno, uznała skargę za bezzasadną                 

z przyczyn opisanych w uzasadnieniu do projektu uchwały. Opinię pozytywną do 

wypracowanego stanowiska Komisja przyjęła jednogłośnie, rekomendując Radzie Gminy 

Lipno podjęcie uchwały  przedłożonej w druku nr 545.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Lipno, druk nr 545. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Lipno została podjęta jedngłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 545 oraz Uchwała nr LXVIII/525/2023/ 

 

 

Ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024, druk nr 546. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy 

Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, druk 

nr 546, poprosił o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, druk nr 546  zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Programu 

współpracy Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024, druk 

nr 546. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 546 oraz  Uchwała nr LXVIII/526/2023/ 

 

ad 19/ Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, druk nr 547. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej w ramach 
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wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, druk        

nr 547, poprosił o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, druk nr 547 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej w ramach 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, druk     

nr 547. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 547 oraz Uchwała nr LXVIII/527/2023/ 

 

 

ad 20/ Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego    

„Posiłek w szkole i w domu w Gminie Lipno” na lata 2024-2028, druk nr 548.  

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu w Gminie Lipno” na lata 

2024-2028, druk nr 548, poprosił o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu w Gminie Lipno” na lata 2024-2028, druk nr 548, 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu w Gminie Lipno” na lata 

2024-2028, druk nr 548. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Sylwester Przydrożny 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu w Gminie Lipno” na lata 2024-2028, została podjęta 

jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 548 oraz Uchwała nr LXVIII/528/2023/ 

 

ad 21/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady odczytał: 

1. opinię Prezesa Sądu Rejonowego w Lesznie dotyczącą potrzeb Sądu w zakresie 

wykonywania prac społecznych przez nieletnich, na rok 2024 oraz  informację Wójta 

Gminy Lipno o wyznaczonych podmiotach - przekazane łącznie pismem Wójta Gminy 

Lipno Nr RO.7364.10.2023 z 15 listopada 2023 r. (w załączeniu),  

2. opinię Prezesa Sądu Rejonowego w Lesznie dotyczącą potrzeb Sądu w zakresie 

wykonywania prac społecznych przez skazanych w 2024 roku oraz informację Wójta 

Gminy Lipno o wyznaczonych podmiotach - przekazane łącznie pismem Wójta Gminy 

Lipno Nr RO.7364.11.2023 z 15 listopada 2023 r. (w załączeniu).  

3. pismo podpisane wspólnie przez Dyrektorów Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie 

oraz Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Goniembicach, skierowane do 

Przewodniczącego Rady Gminy Lipno, w którym podpisani wyrazili oburzenie 

zachowaniem Radnego Sylwestra Przydrożnego na LXVI Sesji Rady Gminy Lipno (28 

września br.), zarzucając mu, że w sposób obraźliwy wypowiedział się o umiejętnościach 

uczniów oraz o kompetencjach całej kadry pedagogicznej wszystkich szkół naszej gminy. 

Pan Przewodniczący dodając, że pismo Dyrektorów o podobnej treści otrzymali także 

Wójt Gminy oraz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował, że 

Radni Gminy Lipno w odpowiedzi wypracowali oświadczenie, które podpisali wszyscy 

obecni na dzisiejszej Sesji Radni. Pan Przewodniczący odczytał teść w/w Oświadczenia. 

/ w załączeniu Pismo Dyrektorów oraz Oświadczenie  Radnych/        

 

Ponadto Pan Przewodniczący poinformował, że Przewodniczący Rady Miejskiej Śmigla 

przekazał uchwałę w sprawie Apelu dotyczącego zmiany uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa wielkopolskiego, 

ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie 

paliw, wraz z prośbą o podjęcie przez Radę Gminy Lipno tożsamej uchwały. 

Pan Przewodniczący poinformował także, że Rada Gminy Lipno otrzymała do wiadomości 

pismo podpisane  „Wieloletni Mieszkaniec Wilkowic Marian”  w sprawie objęcia ochroną 

wskazanego, starego dębu. 

Pan Przewodniczący poinformowawszy, że w/w pisma zostaną zamieszczone w Informatorze 

na e-sesji, poprosił Radnych o zapoznanie się z ich treścią.   

Pan Przewodniczący przypomniał także o zamieszczeniu w Informatorze projektu uchwały 

budżetowej Gminy Lipno na rok 2024 oraz ponowił prośbę kierowaną do Przewodniczących 

Komisji przeprowadzenie posiedzeń dla jej omówienia i zaopiniowania.  

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym Gminy Lipno. 

Radna Joanna Płonka zgłosiła wnioski o interwencje w PKP w sprawach: 

1. pilnego wyburzenia dwóch budynków kolejowych, przeznaczonych do rozbiórki, 

usytuowanych: jeden – przy przejeździe kolejowym w Lipnie i jeden – przy Osiedlu 

Klonowym w Klonówcu .  

2. oczyszczenia i uporządkowania lasku PKP przy ul. Dworcowej w Lipnie. 

 

Radny Marcin Grobelny ponawiając prośbę mieszkańców Wilkowic z ulic: Nowej, Szkolnej    

i Osiedla Słonecznego o postawienie znaków ustalających pierwszeństwo przejazdu, zapytał   
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o stanowisko Pana Wójta Gminy Lipno w tej sprawie oraz zapytał o rozstrzygnięcie 

zgłaszanych przez mieszkańców reklamacji do nowo-wybudowanych dróg w Wilkowicach, 

pozostających jeszcze na gwarancji. 

Pan Wójt niezwłocznie odpowiadając na powyższe poinformował, że wszystkie uwagi             

i reklamacje zostały przekazane Wykonawcy, który zobowiązał się wykonać naprawy.  

Pan Wójt odpowiadając w temacie znaków drogowych, poinformował, że zajmie się nim        

w styczniu.   

 

Radny Miłosz Nadol podziękował za złożony wniosek w Rządowym Programie Odbudowy 

Zabytków i pozyskanie środków na remont kościoła parafialnego Mórkowie  

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Sołtysom. 

 

Sołtys Koronowa, Szczepan Mencel poruszywszy temat wyróżnień nadawanych na 

uroczystych Sesjach zapytał o „mechanizm” ich nadawania oraz podziękował za odznaczenie 

nadane mu na ostatniej Uroczystej Sesji. Następnie wypowiedział się m.in. na temat 

elektronicznej wersji projektów uchwał procedowanych przez Radę Gminy Lipno wyrażając 

wolę otrzymywania ich papierowej wersji oraz na temat planów budowy świetlicy wiejskiej   

w Koronowie.  

Do powyższego niezwłocznie wypowiedzieli się Wójt Gminy, Łukasz Litka, który odniósł się 

do tematu planu budowy świetlicy wiejskiej oraz Przewodniczący Rady, Radny Bartosz Zięba 

– w sprawie szczególnych wyróżnień i podziękowań wyjątkowym osobom oraz w sprawie 

dostępu do materiałów, w tym projektów uchwał procedowanych przez Radę Gminy Lipno.   

 

Sołtys Wilkowic, Agnieszka Pawlicka, wypowiedziawszy się na temat budowanego przez 

mieszkańców placu zabaw z udziałem pozyskanych środków zewnętrznych, zwróciła się          

z prośbą o ustawienie tablicy z regulaminem korzystania z tego placu zabaw oraz                     

o ustawienie co najmniej dwóch lamp oświetlających ten teren. Następnie Pani Sołtys zgłosiła 

prośby dotyczące ulicy Lipowej:  o doświetlenie przejść dla pieszych oraz o interwencję na 

wysokości posesji 123, gdzie powstał problem wynikający z tego, że chodnik jest wyżej niż 

wjazd na posesję.  Następnie Pani Sołtys zgłosiła problem wchodzenia dzieci na teren 

prywatny przy Dworku - teren opuszczony i nieogrodzony, wyrażając niepokój                         

z niebezpieczeństw na jakie są narażone bawiące się tam dzieci. 

Pani Pawlicka zapytała także o szanse na wybudowanie oświetlenia ulicznego na ul. 

Kolejowej.  

Do powyższych zgłoszeń niezwłoczne odniósł się Pan Wójt. 

 

Następnie głos zabrał Sołtys Górki Duchownej, Lech Knop, który zgłosił problem zalewania 

wodą opadową chodnika w kierunku stacji kolejowej PKP oraz ponowił prośbę o budowę  

chodników przez wieś, proponując wykonanie tego zadania etapami w kolejnych latach. 

Do powyższego odniósł się Pan Wójt, wyjaśniając działania Gminy w zgłoszonych tematach. 

 

Głos zabrał także Radny Jacek Pawłowski, który odniósł się do wystąpienia Pani Sołtys 

Wilkowic i poruszonego tematu budowy placu zabaw i informacji medialnych dotyczących 

jego  finansowania. 

Następnie Pan Przewodniczący poruszając temat zamiany: Gminy Lipno z Powiatem 

Leszczyńskim – tj. zmiany własności ulic: Lipowej w Wilkowicach i Spółdzielczej w Lipnie 

oraz zapewnień Starostwa Powiatowego o wykonaniu wskazanych niezbędnych prac na ul. 

Spółdzielczej w Lipnie, udzielił głosu przybyłym na Sesję mieszkańcom.  
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Osoby zabierające głos, przedstawiwszy się, informowały o bardzo złym stanie nawierzchni 

drogi, pozarywanych poboczach, niefunkcjonującym odwodnieniu,  braku chodników – 

chodnik na niewielkim odcinku ( w proporcji do długości drogi) od skrzyżowania z ulicą 

Dworcową. Mieszkańcy wyrażali troskę o bezpieczeństwo jej użytkowników przede 

wszystkim pieszych.  Dla zobrazowania sytuacji zaprezentowali wykonanie przez siebie 

zdjęcia przedstawiające fragmenty drogi ( w załączeniu).  

Spośród przybyłej grupy mieszkańców głos zabrali: Pan Włodzimierz Kaczmarek, Pan Marek 

Nosek, Pan Marian Poślednik i Pani Aldona Urbańczak.   

Radni usłyszeli także, że droga na długości ok. 3 km nigdy nie była remontowana ani 

modernizowana, a powstała 43 lata temu. Jest drogą o silnym natężeniu ruchu, gdyż stanowi 

drogę dojazdową do przyległych osiedli mieszkaniowych, bezpośrednio do posesji 

mieszańców oraz do wielu firm i przedsiębiorstw, w tym kilku dużych. Droga stanowi 

ogromne zagrożenie dla poruszających się nią pieszych, w dużej mierze dla dzieci. 

Mieszkańcy już od 2020 roku rozpoczęli systematyczne starania o remont tej drogi                 

u ówczesnego jej zarządcy, tj. w Starostwie Powiatowym, gdyż była drogą powiatową 

Powiatu Leszczyńskiego. Mieszkańcy argumentowali swoje starania przede wszystkim troską 

o bezpieczeństwo jej użytkowników – trudno ją przejechać, jeszcze trudniej przejść, co staje 

się miejscami nie możliwe w czasie i po dużych opadach deszczu.  Wskazując, że od stycznia 

tego roku, wolą Rady Gminy Lipno,  ulica Spółdzielcza stała się drogą gminną, zapytali          

o możliwość jej remontu dla poprawy bezpieczeństwa i komfortu jej użytkowników.  

Wywiązała się dyskusja, w której, poza ww. mieszkańcami udział wzięli Wójt Gminy, Łukasz 

Litka, Przewodniczący Rady Bartosz Zięba oraz Radni: Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimnak, 

Marcin Grobelny, Agnieszka Francke, Anna Menes, Jacek Pawłowski i Mieczysław 

Reszczyński. Poinformowano, że dla pozyskania środków na podjęcie się inwestycji remontu 

ulicy Spółdzielczej, Gmina aplikowała w dwóch programach na pozyskanie środków 

zewnętrznych, jednak wnioski – jeden nie uzyskał pozytywnego rozpatrzenia a drugi jest na 

liście rezerwowej. Radni wypowiadali się za podjęciem inwestycji, jednak ze względu na 

ogromne koszty – dopiero wówczas, gdy Gmina otrzyma środki zewnętrzne. Zapewniano 

mieszkańców, że są kierowane prośby do Starostwa Powiatowego w Lesznie aby wywiązało 

się z obietnic i deklaracji, które miały poprawić komfort i bezpieczeństwo użytkowników 

ulicy Spółdzielczej.  

Pan Wójt podsumowując dyskusję poinformował, iż w projekcie budżetu na 2024 rok 

zaproponował na remont ulicy Spółdzielczej kwotę 100 000 zł, oraz zadeklarował dalsze 

starania o pozyskania środków zewnętrznych, by można było podjąć się jak najszybciej 

realizacji tego zadania.  

  

Innych zgłoszeń nie było. 

 

  

ad 22/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LXVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


